
 
 

Protokół posiedzenia Komisji Bezpieczeństwa 
i Komunikacji 

 
Nr 6/2025 w dniu 10 kwietnia 2025 roku 

 
 

Posiedzenie rozpoczęto o godz. 16,00 zakończono o godz.17,35  
 

L.p Imię i nazwisko 
 

Podpis 

1. Piotr Kaczmarek 
- Przewodniczący Komisji 

obecny 

 2. 
  

Iwona Tyll 
Wiceprzewodnicząca 

obecna 

 3. 
  

Barbara Zegartowska  
Sekretarz       

                                       

obecna 

4. 
 

Natalia Pałczyńska       obecna 

5. Leszek Zdrzałka 
 

 obecny 

6. Krzysztof Konowalski                             obecny  
 

      7. Grzegorz Bałdyga      
 

                            obecny 

      8. Tomasz Kranc                             obecny 
              

       9.                  Zbyszko Sygierycz           obecny 
 

 
 

 
 
Nieobecni członkowie Komisji: 
 ---------------------------------------------- 
Ponadto w posiedzeniu uczestniczyli: 

 
1. Radosław Borowski – Kierownik Wydziału Komunikacji Starostwa 

Powiatowego w Wągrowcu 
2. Magdalena Szpekcińska – Powiatowy Inspektor Nadzoru Budowlanego w 

Wągrowcu. 
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1.     PORZĄDEK POSIEDZENIA KOMISJI: 
1.1. Wiceprzewodnicząca Komisji przedstawiła porządek posiedzenia, 
który następnie poddała pod głosowanie. 
- Informacja z działalności Wydziału Komunikacji Starostwa Powiatowego w 

Wągrowcu za 2024 rok. 

- Informacja z działalności Powiatowego Inspektoriatu Nadzoru Budowlanego w             

Wągrowcu z a 2024 rok.  

Porządek posiedzenia komisji przyjęto jednogłośnie. 

1.2.Przyjęcie protokołu z ostatniego posiedzenia komisji. 
Członkowie komisji przyjęli protokół nr 5 z ostatniego posiedzenia    
komisji jednogłośnie. 

 

2.  OCENA SPOSOBU ZAŁATWIENIA WNIESIONYCH PRZEZ   
       KOMISJĘ ZAPYTAŃ, OPINII, STANOWISK I WNIOSKÓW. 

 Nie wniesiono na poprzedniej komisji. 
 3. SPRAWOZDANIE Z PRZEBIEGU DYSKUSJI. 
Ad.1.1.     Posiedzenie Komisja rozpoczęła Wiceprzewodnicząca Komisji - Pani 

Iwona Tyll, ponieważ Przewodniczący Pan Piotr Kaczmarek, uprzedził o ewentualnym 
spóźnieniu się na posiedzenie. Jako pierwszego o zabranie głosu poprosiła Kierownika 
Wydziału Komunikacji – Pana Radosława Borowskiego , który szczegółowo omówił 
informację złożoną do protokołu ( zał. Nr 1). W trakcie omawianej informacji, o godz. 
16,10 przybył na posiedzenie Przewodniczący Komisji. Po zakończeniu omawianej 
informacji Kierownika Wydziału Komunikacji, Wiceprzewodnicząca przekazała dalsze 
prowadzenia posiedzenia Przewodniczącemu Komisji. Zadał on prelegentowi pytanie, 
czy udało się rozwiązać trudny problem rejestracji pojazdów przez firmy pośredniczące 
w rejestracji pojazdów a polegający na fakcie, że firmy te jednorazowo rejestrowały po 
kilka pojazdów co wydłużało kolejkę a często  blokowało dostęp do rejestracji 
indywidualnym osobom rejestrującym swoje pojedyncze pojazdy. Kierownik wydziału 
wyjaśnił, że problem ten został rozwiązany za pomocą wprowadzenia rejestracji 
kolejności pośredników, którym wyznaczono dzień i godzinę załatwienia rejestracji 
pojazdów. Wszyscy  dostosowali się do nowych wymogów i problemu już nie ma. Głos 
zabrał również Starosta, który zwrócił uwagę na niełatwą często pracę urzędników 
tego wydziału i pochwalił za prawidłową realizację powierzonych zadań, w tym za 
skuteczną ściągalność nałożonych kar pieniężnych z tyt. uchybień terminom 
ustawowym dla zarejestrowania i zbycia pojazdu.  Przewodniczący podziękował 
Kierownikowi Wydziału Komunikacji, który opuścił posiedzenie.  
Następnie Przewodniczący poprosił Panią Magdalenę Szpekcińską – Powiatowego 
Inspektora Nadzoru Budowlanego o złożenie informacji . Pani Inspektor załączyła 
informacje do protokołu ( zał. Nr 2) i nazwała ją „Sprawozdanie z działalności 
Powiatowego Inspektoratu Nadzoru Budowlanego w Wągrowcu za rok 2024” . Duże 
zainteresowanie wzbudził temat samowoli budowlanych. Pan Przewodniczący 
poruszył problem gęstej zabudowy „rekreacyjnej” w Grzybowie, która uniemożliwia 
dojazd samochodom służb ratowniczych z powodu min. parkowania przez właścicieli 
obok swoich „domków wypoczynkowych- całorocznych” własnych samochodów 
Przewodniczący stwierdził, że problem istnieje od dawna i nie znajduje rozwiązania. 
Pani Inspektor w sprawozdaniu zwróciła również uwagę na ograniczone możliwości  
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kadrowo- płacowe oraz trudne warunki lokalowe siedziby inspektoratu. W ostatniej 
sprawie głos zabrał ponownie  Starosta, który proponuje zmianę lokalizacji zgodnie 
z zał. Nr 3 blisko Ronda Gnieźnieńskiego. Obecnie rozpatruje się możliwości 
sfinansowania kosztów adaptacyjnych tych pomieszczeń.  

 
4.     ZAPYTANIA, OPINIE, STANOWISKA I. 

 
4.1. Zapytania - brak 
4.2   Opinie - brak 
4.3  Stanowiska - brak 
4.4.  Wnioski - brak 

 
 
Po wyczerpaniu tematów posiedzenia, Przewodniczący podziękował uczestnikom za 
udział  i posiedzenie zakończył. 

 
 
 
 
 
 

 
     Protokołowała :                                                   Przewodniczący  Komisji    
 

___________________________        ______________________ 
Barbara Zegartowska     Piotr Kaczmarek 


